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مسئول روابط عمومی شورای شهر صدرا تأکید کرد:

لزوم ثبت روز صدرا در 
شورای فرهنگ عمومی

مســئول روابط عمومی شــورای اسلامی شــهر صدرا بر لزوم ثبت روز صدرا در 
شورای فرهنگ عمومی در راستای هویت بخشی به شهر صدرا تأکید کرد. مهدی 
افشــون با اعلام این موضوع گفت: نام گذاری روزهای خاص بر اســاس مصوبه 
295 مورخه 1371/09/10 شــورای عالی انقلاب فرهنگی، بر حسب پیشنهاد 
رؤسا و مدیران دستگاه های اجرایی، قضایی و نهادهای انقلابی و اشخاص رسمی 
خواهد بود که با امضای بالاترین مقام ذی ربط در قالب تکمیل فرم نام گذاری، به 
دبیرخانه شورای فرهنگ عمومی ارائه می شود. وی تصریح کرد: شورای فرهنگ 
عمومی به عنوان یکی از شوراهای اقماری شورای عالی انقلاب فرهنگی به ریاست 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در مجموعه وزارت فرهنگ  و ارشاد اسلامی فعالیت 
دارد. بر اساس آیین نامه مصوب شورای عالی انقلاب فرهنگی، این شورا دارای 30 
عضو است و هر دو هفته یک بار، به صورت مستمر تشکیل جلسه می دهد. او بیان 
داشت: شورای فرهنگ عمومی به منظور بررسی کارشناسی روزها و مناسبت های 
خاص پیشــنهادی، کمیســیون نام گذاری روزهای خاص متشکل از نمایندگان 
منتخب اعضای شورای فرهنگ عمومی و همچنین نمایندگان فرهنگستان های 
چهارگانه را تشکیل داده است. قبل از طرح مناسبت های پیشنهادی در شورای 
فرهنگ عمومی، کلیه پیشــنهادها توسط کمیســیون نام گذاری روزهای خاص 
مورد بحث و بررسی قرار می گیرد و نتیجه برای تصمیم گیری به شورای فرهنگ 
عمومی ارائه می شــود. پیشــنهادهای مربوط به نام گذاری روزهای خاص پس 
از تصویب شــورای فرهنگ عمومی، برای تأیید نهایی به شــورای عالی انقلاب 
فرهنگی اعلام می گردد. مســئول روابط عمومی شــورای اسلامی شهر صدرا در 
ادامه گفت: بر اســاس آیین نامه مصوب شــورای عالی انقلاب فرهنگی، روزها و 
مناســبت های خاص در دو دسته تقسیم بندی شــده است: الف( مناسبت های 
مندرج در متن تقویم )مناسبت های ملی- اسلامی( و ب( مناسبت های مندرج در 
ضمیمه تقویم )مناسبت های صنفی- سازمانی(. افشون اظهار داشت: مطابق ماده 
5 این آیین نامه، پیشــنهاد نام گذاری، کاهش، افزایش یا هرگونه تغییر و اصلاح 
روزها و مناسبت های خاص از سوی اشخاص مختلف )اعم از حقیقی و حقوقی( 
به شــورای فرهنگ عمومی ارائه می شود و پس از بررسی و تصویب در آن شورا 
به تأیید شــورای عالی انقلاب فرهنگی رسیده و به عنوان روز و مناسبت خاص، 
حسب مورد در متن یا ضمیمه تقویم درج می شود. او در پایان گفت: از آنجا که 
شــهرهای جدید فاقد مؤلفه های هویتی بر اساس قدمت شهر می باشند و این از 
خصایص شهرهای جدید است، در راستای هویت بخشی به شهر صدرا که دارای 
جمعیت قریب به 200هزار نفر اســت، باید نام گذاری این شــهر )روز صدرا( در 
اولویت قرار گیرد و شایسته است مسئولان شهری )شهرداری و شورای اسلامی 
شهر صدرا( با هماهنگی شرکت عمران صدرا و پس از تصویب در صحن شورای 
اســلامی و تأیید فرمانداری، نســبت به ثبت این روز مهم اقدام نمایند. بهترین 
پیشنهاد برای روز صدرا، روز ولادت ملاصدرای شیرازی است که نام شهر از نام 
وی اقتباس شــده و از مسمای بالایی برخوردار است و در سالیان گذشته نیز در 
همین روز )1 خرداد( به مناسبت روز صدرا برنامه ها و جشن هایی برگزار گردید.

شهردار منطقه 7 شیراز:

پروژههاعدالتمحورتوزیعمیشوند

شــهردار منطقه 7 شیراز گفت: افتتاح و کلنگ زنی 12 پروژه عمرانی با اعتباری 
بالغ بر 79/۶1میلیارد تومان انجام گرفت.

به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه 7، اکبری افزود: در شــورای ششم، 
اجرای پروژه های عمرانی در ســطح شــهر و توزیع عادلانه امکانات در مناطق 
کم برخــوردار در اولویــت قرار گرفته اســت و با تأکید شــهردار، تلاش کردیم 
پروژه های در حال اجرا با سرعت بیشتری اجرا گردد و در اردیبهشت ماه 7 پروژه 

به ارزش 27میلیارد تومان به بهره برداری رسید.
اکبری ادامه داد: دیوارگذاری ســنگی حائل رودخانه خشــک به طول 200 متر 
با اعتباری بالغ بر 5/7میلیارد تومان در جهت زیباســازی و مشخص شدن حریم 
رودخانه و ایمنی و امنیت شهروندان احداث گردید که با توجه به اهمیت موضوع 

در سال جاری نیز ادامه مسیر اجرا خواهد شد.
وی ادامه داد: بهســازی، زیرســازی و کانیواگذاری زمین های تفکیک شــده در 
محلات محروم در ســطح منطقه نیز به منظور محرومیت زدایی و ارائه خدمات 
مطلوب با اعتباری بالغ بر 9میلیارد و همچنین زیرســازی، بهســازی و آسفالت 
معابر سطح منطقه هفت نیز که نیاز محلات بود، بر اساس اولویت شناسایی و با 

اعتباری بالغ بر ۸میلیارد تومان اجرا گردید.
شــهردار منطقه هفت گفت: در خصوص اقدامات خدمات شهری نیز در سطح 
منطقه هفت بهســازی و مناسب ســازی ورودی بوســتان ها با اعتباری بالغ بر 
۸50میلیون تومان، اجرای آلاچیق در بوســتان حاشــیه ای بولوار خلیج فارس 
ضلع شمال با اعتباری بالغ بر 750میلیون تومان و اجرای پلاستر ساختمان های 
مشرف به معابر بولوار سادات و سطح منطقه نیز با اعتباری بالغ بر ۶52میلیون 

تومان اجرا گردید.
اکبری تصریح کــرد: کلنگ زنی 5 پروژه به ارزش بیــش 79/3۴میلیارد تومان 
اعــم از دیوارگذاری ســنگی رودخانه خشــک با اعتباری بالغ بــر ۴/5میلیارد 
تومان، لوله گذاری هدایت آب های ســطحی در سطح منطقه با اعتباری بالغ بر 
9/11میلیارد تومان، آرام ســازی مسیر ســواره رو با اعتباری بالغ بر ۶90میلیون 
تومان، زیرســازی، تراش، ترمیم و روکش آســفالت در سطح محلات منطقه با 
اعتباری بالغ بر ۴/15میلیارد تومان و اجرای کوچه باغ خیابان شــهید قنادی با 
اعتباری بالغ بر ۴/1میلیارد تومان از جمله پروژه هایی است که در اردیبهشت ماه 
کلنگ زنی شد و تلاش خواهیم کرد در کمترین زمان ممکن اجرا و به بهره برداری 

رسانده شود و تقدیم شهروندان گردد.
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 رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز گفت: دانشگاه علوم پزشکی شیراز، سال گذشته 
2۴ جلســه شورای جوانی جمعیت برگزار کرده و ما نقش خود را در رشد و جوانی 

جمعیت کلیدی می دانیم و رسانه هم در انعکاس این مهم نقش بسزایی دارد.
سیدوحید حسینی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز، روز گذشته در نشست خبری 
با اصحاب رســانه، ضمن تقدیر از اینکه سال گذشته اصحاب رسانه در 21 نشست 
خبری در حوزه سلامت دانشگاه علوم پزشکی شیراز را همراهی کرده اند و با تبریک 
هفته روابط عمومی گفت: روابط عمومی مثل سلسله اعصاب یک بدن است و اصحاب 
رسانه نیز همین نقش را در جامعه دارند و اصحاب رسانه نقش خاصی ایفا می کنند.
وی با اشاره به اقدامات دانشگاه علوم پزشکی شیراز در بحران کرونا ادامه داد: پوشش 
و ارائه خدمات به برنامه ریزی و اعتبار نیاز دارد و رســانه در بحث اطلاع رسانی کرونا 

بسیار مطلوب عمل کرده است.
حسینی با تأکید بر بحث جوانی جمعیت به عنوان بحث اصلی این نشست، بیان کرد: 
جوانی جمعیت یک نیاز اساسی جامعه است و ۶ سال برای ترمیم جمعیت که اکنون 
رشد آن در کشور ما منفی شده است، فرصت داریم؛ زیرا رشد منفی جمعیت، تبعاتی 

مانند به خطرافتادن سلامت و اقتصاد جامعه دارد.
وی ادامــه داد: خوشــبختانه تمام ارکان نظام با راهنمایــی مقام معظم رهبری که 
زودتر از همه در خصوص جوانی جمعیت هشــدار دادند، همراه شــده اند و دانشگاه 
علوم پزشکی شــیراز، سال گذشته 2۴ جلسه شورای جوانی جمعیت برگزار کرده و 
ما نقش خود را در رشــد و جوانی جمعیت کلیدی می دانیم و رسانه هم در انعکاس 

این مهم نقش بسزایی دارد.
حســینی اشاره ای به دوران شــیوع کرونا کرد و گفت: در دوران کرونا، سخت ترین 
لطمه را در بخش آموزش خوردیم؛ چون بیشــتر به حوزه درمان پرداخته شــد. اما 
دانشــگاه علوم پزشکی شیراز سال گذشته از نظر پژوهشی یک رتبه ارتقا یافت و در 
بحث دانش بنیان از رتبه ۴ به 3 در میان دانشگاه های برتر رسیدیم که حاصل تلاش 

تمامی معاونت ها، افتتاح پارک علم و فناوری و... بود.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز افزود: در بحث درمان، وظیفه دانشگاه علوم پزشکی 
شیراز شیراز فراتر از استان است و 25 درصد بیماران ما سال گذشته از استان های 

دیگر بودند که معادل 50 درصد ارائه خدمات کل استان، خدمات گرفتند.
وی همچنین تأکید کرد: بهداشت اصل و اساس کار ماست و قدم های بسیار مثبتی 
در تأمین آب سالم انجام شده و شیراز سال گذشته تنها کلان شهری بود که گواهی 
 آب ســالم را گرفت و در بحــث نان کامل و نان برای بیماران ســیلیاک هم موفق 

عمل کرده ایم.
حسینی با اشــاره به اینکه اشاعه فرهنگ ایرانی، اســلامی و علمی در دانشگاه در 
اولویت ما قرار دارد هم اظهار کرد: در بحث توســعه نیروی انســانی و زیرساخت ها 
اقدامات اساسی در استان انجام شده است. نکته دیگر اینکه فارس مردمان خوب و 
ارزشــمندی دارد و مهاجرپذیری آنها زبانزد است. نخبه های کشور در کنار نخبگان 
بومی خود استان در این مهاجرپذیری جذب شده اند و همچنین حضور دکتر ایمانیه 
به عنوان استاد ممتاز دانشگاه علوم پزشکی شیراز و استاندار فارس و امام جمعه شیراز 
و نماینده ولی فقیه در فارس، در پیشــبرد اهداف شــیراز و اینکه سال گذشته تنها 

کلان شهری بود که گواهی آب سالم را گرفت، مؤثر بوده است.
حســینی در خصوص شــمار تخت های بیمارستانی اســتان هم گفت: 5 و ۸دهم 
جمعیت کشــور و 9 و ۸دهم تخت های بیمارستان دانشگاهی در فارس است و در 
توزیع امکانات درمانی، با تلاش تکمیل تخت های شــهر شیراز به عدالت و خدمت 
 باکیفیت خواهیم رســید و امســال تعرفــه خدمات در بخــش خصوصی و دولتی 

یکسان سازی شد.
 حمایت از جوانی جمعیت با ارائه خدمات دولتی درمان نازایی در فارس

دکتر مهرداد شــریفی، معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی شیراز هم در این نشست 
گفت: در معاونت درمان وظیفه داریم خدمات درمانی سطح 2 و 3 را به بیمارانی که 
نیازمند هستند، ارائه کنیم. در خصوص مرکز درمان نازایی اقدامات خوبی در سطح 
استان به انجام رسیده است که در 5 شهرستان استان این خدمات در مراکز نازایی 
سطح 2 انجام می شود و درمان های اولیه را در این مرکز می گیرند و 20 درصد هم 

نیاز به مراجعه به مراکز آی وی اف نازایی سطح 3 دارند.
وی افزود: به غیر از شیراز، در نورآباد، فیروزآباد، لامرد، آباده و اقلید خدمات درمان 
نازایی با هزینه دولتی و بسیار اندک ارائه می شود و در شیراز هم ۶ مرکز داریم که 

عملًا هزینه ناچیزی در این خصوص از مراجعان دریافت می کنند.
شــریفی همچنین اعلام کرد: برای اولین بار در کشــور مرکز مشــاوره ناباروری در 
بیمارستان شوشتری شیراز را راه اندازی کرده ایم که کاملًا به صورت رایگان خدمات 
ارائه می دهد که این مشاوره ها شــامل مشاوره فقهی، حقوقی و... است و این مرکز 

تمام ابعاد را توضیح می دهد و اطلاع رسانی می کند.
وی افزود: متوســط شاخص باروری ما در مراکز آی وی اف در استان 37 درصد است 

که از میانگین کشوری بالاتر است.
شــریفی در خصوص توریســم درمانی در اســتان هم گفت: ســال گذشته رشد 
۴7درصدی گردشگری سلامت را داشتیم و در سال گذشته 320هزار عمل جراحی 

هم انجام شد و بیش از 3میلیون مراجعه به اورژانس ها داشته ایم.

وی در ادامــه بــا تصریح اینکــه با هر آرایشــگری که بخواهد دخالــت در درمان 
کنــد، برخورد می کنیم، اظهار کرد: با رئیس اتحادیه آرایشــگران اخیراً جلســه ای 
داشــته ایم و بر نظارت بر چنین مواردی تأکید کرده ایم. طبق آمار، ســال گذشته 
 73 مرکز این چنینی را تعطیل کرده ایم و بر کلینیک های پوســت خود هم نظارت 

جدی داریم.
 موفقیت دانشگاه علوم پزشکی شیراز در شناسایی بیماری های متابولیک 

ارثی و کنترل سالک
دکتر رضاییان زاده، معاون بهداشــت دانشگاه علوم پزشکی شیراز نیز در این نشست 
با ذکر اینکه به دنبال این هستیم که تمام نیازها در حوزه بهداشت و مراقبت دوران 
بــارداری از جمله غربالگری ها را انجام دهیــم، بیان کرد: ما متولدی با بیماری های 
متابولیک ارثی نداریم که منجر به بچه معلول نخواهد شــد و سال 1۴01 برای سه 

بیماری متابولیک ارثی 5۶2 مورد در استان شناسایی شد.
وی ادامه داد: غربالگری شــنوایی ۸5 درصد نوزادان در روز 3 تا 5 تولد در اســتان 
 به انجام می رســد و اگر مشــکل داشته باشــند، کاشــت رایگان حلزون برای آنها 

انجام می شود.
معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی شــیراز اضافه کرد: در بحث پوکی استخوان، 
سالمندان در مراکز جامع ســلامت غربالگری می شوند. سال گذشته تمامی مراکز 
بهداشت استان مراکز تشخیص سالک داشته اند و بیماریابی در مراحل اولیه سالک 
را انجام داده ایم. در شهرســتان ها مراکز ســالک مستقر شــده است و همچنین در 
۶ماهه دوم ســال گذشــته تمامی اتباع خارجی شناسایی و از نظر واکسن سالک و 
ســل چک شده و افراد دارای مشکل تحت درمان قرار گرفتند و واکسن رایگان برای 

آنها زده شد.
وی اعلام کرد: در سال 1۴01 در بحث فشارخون، 2۸هزار و 391 مورد تشخیص در 
غربالگری، ۴3هزار و 52۸ مورد پیش دیابت که 9هزار و ۸2۶ مورد دیابت داشــتند 
و همچنین 2۸0هزار و ۴5۶ مورد غربالگری ســرطان روده و 235هزار و 2۶3 مورد 

غربالگری سرطان دهانه رحم در سال گذشته به انجام رساندیم.
رضاییان زاده به طرح خانه بهداشت عشایری هم اشاره ای داشت و گفت: سال گذشته 
۴۶ مورد خانه بهداشت عشایری در استان مستقر شد و الان پوشش ما در این حوزه 

صددرصد است.
وی با تأکید بر اهمیت موضــوع جوانی جمعیت هم گفت: جوانی جمعیت تکلیفی 
برای کل نظام است و قرارگاه جوانی جمعیت در دانشگاه علوم پزشکی شیراز تشکیل 
شده و 2۶2 مصوبه داشــته ایم که 95 درصد آن اجرایی شده و در خصوص درمان 
نازایی با هزینه ناچیز دولتی در شیراز و پنج شهرستان دیگر فارس در راستای تحقق 

جوانی جمعیت و فرزندآوری گام برمی داریم.
 ایجاد 3800 تخت بیمارستانی در فارس

دکتر سیدابوالفضل هاشمی، معاون توســعه مدیریت و منابع دانشگاه علوم پزشکی 
شــیراز نیز با اعلام اینکه در فارس به ازای 5میلیون نفر حدود 9500 تخت داریم، 
بیان کرد: بــه ازای هر هزار نفر، 2 تخت بیمارســتانی داریم و حدود 3۸00 تخت 

بیمارستانی هم در حال ساخت است.
وی ادامه داد: سال 1۴00 حدود 3۸0میلیارد تومان بدهی های دانشگاه پرداخت شد 
و تبدیل وضعیت بیش از 5هزار تن از نیروها به انجام رسید و افزودن 530 تخت به 
دانشگاه و فعال کردن واحدهای بهداشت و اتاق عمل ها از سایر اقدامات موفقیت آمیز 

سال گذشته بود.
هاشــمی اضافه کرد: در پایان ســال 1۴01 در خصوص اعتبارات هزینه ای جاری، 
120 درصد جذب اعتبارات داشــته ایم که 19 درصد بیشــتر از میزان ابلاغی بود 
و همچنین ســال گذشــته جذب 1۴3درصدی درآمد اختصاصی داشتیم و 2هزار 
 میلیارد ریال کســری اعتبار داشــتیم که پایان 1۴01 به حدود ۴50میلیارد تومان 

رسید.
پرداخت هزینه مهدکودک در 2 ماه ابتدای امسال، ارائه مرخصی زایمان به ۸10 نفر 
از کارکنان دانشگاه و پرداخت یک میلیون سرانه پاداش فرزندآوری از موارد دیگری 
بود که معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه علوم پزشکی شیراز با هدف توجه به 

جوانی جمعیت به آنها اشاره کرد.
دکتر محمدجواد راعی، معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی شیراز نیز در جمع 
اصحاب رسانه استان گفت: در حوزه غذا و دارو با توجه به وضعیت مهاجرپذیربودن 

از لحاظ قطب پزشکی، مشکلاتی داشتیم که پیگیری های لازم انجام شده است.
وی با اشــاره به اینکه 11 تا 12میلیون سرم در ماه میزان مصرف در کل کشور در 
کرونا بود، بیان کرد: افزایش درخواست بیماران برای دریافت سرم از 20میلیون عدد 
در ماه علی رغم کاهش کرونا را همچنان داریم و ماه گذشته یک میلیون و ۴00هزار 

سرم در فارس توزیع شد.
راعی با اشاره به نظارت بر داروخانه های استان اعلام کرد: سال گذشته بیش از ۸هزار 
بازرسی از داروخانه های تحت نظر دانشگاه علوم پزشکی شیراز انجام شد و کسب رتبه 
نخست در کشور را داشتیم و از فروردین امسال هم 1200 مورد بازرسی داشته ایم.

وی تصریح کرد: برای رفع کمبود داروهای اســتراتژیک در استان کمیته ای تشکیل 
شد تا پایشی انجام و مصرف آنها با نظر کمیته صورت بگیرد.

راعــی ادامه داد: در حوزه فرآورده های گیاهی و مکمل ها با تقویت کارشناســان در 
پی تفویض اختیار در استان هستیم تا تولیدکنندگان ما راحت تر مجوزها را بگیرند.

وی درمــورد اقدامات حوزه غذا هــم گفت: در بحث تهیه نــان کامل و عرضه آن 
در نانوایی های منتخب در یکی از شــرکت های دانشکده کشاورزی به نتایج خوبی 
رســیده ایم و در فرآورده های نان صنعتی و نان تســت و کیک های فاقد گلوتن به 

مرحله تولید رسیده ایم.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز: رشــد منفی جمعیت، تبعاتی مانند به خطرافتادن سلامت و اقتصاد جامعه دارد 

رشد جمعیت منفی است 
دکتر حســینی: راه اندازی مرکز مشاوره رایگان ناباروری در بیمارستان شوشتری شیراز

مدیرعامل شرکت توزیع برق فارس تأکید کرد:

ایجادمحیطکارایمنوسالمبرایکارگران

هجدهمین گردهمایی سالیانه HSE و مراسم تقدیر از کارگران و کارشناسان نمونه ایمنی شرکت توزیع نیروی برق استان فارس 
برگزار شــد. در این مراسم مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق اســتان فارس بر ایجاد محیط کار سالم و ایمن جهت کارگران 
تأکیــد کرد. حمیدرضا کریمی فرد ادامه داد: کارگران به ویژه نیروهای اجرایی در محیط  کاری با انواع مخاطرات و ریســک های 
شغلی مواجه هستند که چنانچه به مخاطرات محیط کار توجه نشود، زمینه بروز حوادث ناخوشایند در محیط کار ایجاد شده و 
جان کارگران به خطر خواهد افتاد. کریمی فرد، گذر موفق از پیک بار تابستان و زمستان سال 1۴01 و رفع بحران و عادی سازی 
شبکه توزیع برق در کمترین زمان ممکن در زمان مواجهه با بحران های ناشی از برف و باران را مرهون تلاش شبانه روزی کارگران 
وظیفه شناس و سیمبانان فداکار شرکت دانست و بیان داشت: صنعت برق استان در سال گذشته با چالش های سختی از جمله 
وقوع طوفان های چهل پســین، مونسون و بارش های سیل آســای تابستان و برف و سرما در زمستان مواجه شد که خوشبختانه 
تمامی عملیات های رفع بحران و عادی ســازی شــبکه توزیع برق در شهرستان ها در کمترین زمان توسط کارگران و سیمبانان 
خدوم بدون بروز حادثه جدی در این ایام بحرانی انجام پذیرفت که جای تقدیر و تشکر دارد. این مقام مسئول، در ادامه سخنان 
خود از قشــر کارگر به عنوان ســودمندترین گروه در جامعه  یاد کرد و بیان داشت: این گروه نقش مهمی در به گردش درآوردن 
چرخ های عظیم صنعت، توسعه، خدمات و شکوفایی اقتصادی کشور ایفا می نمایند و در واقع ستون فقرات توسعه پایدار هستند. 
وی ابراز امیدواری نمود که بتوانیم با تلاش شــبانه روزی در راســتای تحقق منویات مقام معظم رهبری )مدظله العالی( و ارائه 

خدمات شایسته به مشترکان گام برداریم.

رئیس کمیته محرومیت زدایی شورای شهر شیراز: به دنبال تأمین مسکن کارکنان شهرداری هستیم

مصوبه مسکن باید اجرایی شود 
حسینی: تأمین مسکن کارکنان شهرداری شیراز به صورت ویژه در کارگروه مشترک پیگیری می شود 

 مریم شمالیان- گروه خبر:
ســیده مریم حســینی رئیس کمیتــه محرومیت زدایی شــورا در 
شــصت ونهمین جلســه کمیته محرومیت زدایی گفت: آذرماه سال 
گذشته و بنا به پیشنهاد کمیته محرومیت زدایی شورا، موضوع تأمین 
مســکن کارکنان واجد شرایط شهرداری شــیراز در شورای اسلامی، 
تصویب و پس از طی مراحل قانونی در دی ماه جهت اجرا به شــهردار 

شیراز ابلاغ گردیده است. 
عضو شــورای شــهر گفت: با توجه به اهمیت موضوع تأمین مسکن 
پرســنل شهرداری شیراز و مطابق ضوابط و مقررات مربوطه، درصدد 
هســتیم که این مصوبه اجرایی شود. با توجه به مشکلات عدیده در 
همین راستا، کارگروه ویژه ای تشــکیل گردید که ان شاءالله این امر 
هرچه ســریع تر با استفاده از ظرفیت های موجود و همچنین در قالب 

طرح مسکن ملی دولت محقق گردد.
وی اظهــار امیدواری کــرد: چنانچه مصوبه با موفقیــت پیش رود، 
در مرحله دوم موضوع تأمین مســکن کارکنان واجد شــرایط سایر 
دستگاه های اجرایی شهر نیز مورد بررسی و اقدام قرار خواهد گرفت.

سیده مریم حسینی در ادامه گفت: فرصت خدمت به مردم را باید قدر بدانیم و در زمان باقی مانده، مسئولیت خطیر نمایندگی 
مردم در شــورای شــهر را با قوت و تلاش بی وقفه به فضل الهی دنبال خواهیم کرد و علی رغم مشکلات و تورم موجود همچنان 

امیدواریم در راستای عمل به وظایف خود، موجب اعتلا و تحقق اهداف نیروهای انقلاب در خدمت به مردم باشیم.
وی در پایان گفت: با ارج نهادن به تلاش ها و زحمات کارکنان خدوم شهرداری، واقفیم که بسیاری از این عزیزان متأسفانه فاقد 
مســکن و ســرپناه بوده و امر تأمین مسکن کارکنان به ویژه افراد کم بضاعت دارای سه فرزند به بالا در شهرداری را با حساسیت 

دنبال می کنیم.


